
Protokół    Nr  VI/07 
 

Z VI (nadzwyczajnej) sesji Rady Gminy Mieścisko w dniu 20 czerwca 2007 r. w godz. 9.45 
do 10.30 w sali sesyjnej Urzędu Gminy Mieścisko. 
 
Adn. 1 
 
 VI (nadzwyczajną) sesję Rady Gminy Mieścisko otworzyła Przewodnicząca Rady 
Gminy – P.Elżbietaa Kapczyńska. Na wstępie powitała radnych Rady Gminy Mieścisko, 
Wójta Gminy – P.Andrzeja Banaszyńskiego, Inspektora ds. księgowości budżetowej – 
P.Małgorzatę Koprowską, Inspektora ds. obsługi organów gminy – P.Wiesławę Kujawę. 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że dzisiejsza sesja została zwołana na wniosek Wójta i 
spowodowana jest koniecznością podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 
2007 rok zabezpieczającej środki własne na budowę nowych nawierzchni asfaltowych na ul. 
Zacisze i Pokoju w Mieścisku. Uchwałę te należy dostarczyć jako załącznik do wniosku o 
dofinansowanie w/w prac ze środków Urzędu Marszałkowskiego Województwa 
Wielkopolskiego w terminie do dnia 20 czerwca 2007 roku. 
Kolejną uchwałą, która ma być podjęta na dzisiejszej sesji to uchwała w sprawie udzielenia 
pomocy Powiatowi Wągrowieckiemu na „Budowę chodników przy drogach powiatowych” 
Jest to uchwała na podstawie której upoważnia się Wójta Gminy  do zawarcia umowy z 
Powiatem Wągrowieckim przeznaczając kwotę 56.000 zł jako udział gminy przy budowie we 
współpracy z powiatem chodników przy drogach powiatowych. 
 
Adn. 2 
 
 Na 15 radnych Rady Gminy Mieścisko, na dzisiejszej nadzwyczajnej sesji obecnych 
jest 15, co stanowi quorum i Rada jest prawomocna do prowadzenia obrad i podejmowania 
uchwał. 
(Lista obecności radnych Rady Gminy stanowi załącznik do protokołu). 
 
Adn. 3 
 
 Przewodnicząca Rady Gminy odczytała porządek obrad VI (nadzwyczajnej) sesji 
Rady Gminy, jaki radni otrzymali z zaproszeniem. 
Porządek VI (nadzwyczajnej sesji) Rady Gminy przedstawia się następująco: 
1.Otwarcie sesji. 
2. Stwierdzenie quorum. 
3. Przedstawienie porządku obrad VI nadzwyczajnej sesji Rady Gminy. 
4. Podjęcie uchwał: 
   4.1. w sprawie udzielenia pomocy Powiatowi Wągrowieckiemu na „Budowę chodników  
          przy drogach powiatowych”, 
   4.2. w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2007 rok. 
 5. Zakończenie. 
 
Adn. 4 – Podjęcie uchwał: 
 
- uchwała w sprawie udzielenia pomocy Powiatowi Wągrowieckiemu na „Budowę 
chodników przy drogach powiatowych”. 
Zgodnie z wyjaśnieniami Wójta przeznacza się kwotę 56.000 zł jako pomoc Powiatowi 
Wągrowieckiemu na „Budowę chodników przy drogach powiatowych na odcinkach: 
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- w Mieścisku, ul. Kościelna o długości 250,00 mb 
- w Popowie Kościelnym o długości 300 mb, 
- w Podlesiu Kościelnym o długości 300 mb. 
Do projektu uchwały zgłoszono następujące uwagi i zapytania: 
- radny Rodzewicz – wnioskował aby przy okazji budowy chodnika na ul. Kościelnej za 
mostem zrobić przejście-kładkę przy moście ze względu na bezpieczeństwo. 
W odpowiedzi Wójt wyjaśnił, że na dzisiaj nie ma pieniędzy na kładkę. 
-  radny Rodzewicz: 
1) jeśli będzie robiona ul. Zacisze powinna być porządna nawierzchnia bo jest zły stan tej 
drogi; 
2) wnioskował aby przy okazji remontu w/w drogi zwrócić uwagę na narożnik przy skręcaniu 
samochodów TIR-ów  od strony Zabiczyna albo Wągrowca. Ten narożnik trzebaby wykupić 
3,4 metry żeby był bardziej okrągły bo samochody wjeżdżają na chodnik; 
3) zwrócił uwagę, że o zrobieniu kładki przy moście mówi się od 2, 3 lat; 
- radny Rojewski – zapytał dlaczego mają być chodniki akurat we wsiach Popowo Kość. i 
Podlesie Kościelne skoro są one dobre. Są  miejscowości w gminie też przy drogach 
powiatowych, że nie mają  wcale chodników, albo mają tylko krótki odcinek chodnika. 
Zdaniem radnego możnaby  wziąść pod uwagę inne miejscowości. Czy o tych 
miejscowościach decydował powiat, czy P. Wójt ? 
Odpowiedzi na zgłoszone pytania udzielił Wójt Gminy: 
- radnemu Rodzewiczowi – w sprawie kładki – „nie wejdę na grunt prywatny żeby robić 
chodnik, a poza tym jest to w pasie drogi powiatowej. Za wszystko odpowiada Zarządca 
Drogi – tj. Zarząd Powiatu”; 
- radnemu Rojewskiemu: 
- w sprawie chodników w Popowie Kościelnym i Podlesiu Kościelnym –„ ten co daje 
pieniądze ten decyduje gdzie będą robione chodniki. Dla Zabiczyna jest robiona 
dokumentacja i przetarg jest ogłoszony po to aby móc to zrobić z odwodnieniem. 
Najprawdopodobniej w przyszłym roku to wejdzie jako cała inwestycja łącznie z nakładką 
asfaltową. Jako gospodarz gminy jeśli mam możliwość korzystania z zewnętrznych pieniędzy 
złotówki to z tego korzystam tam gdzie jest taka możliwość. Na Podlesie nie potrzebuję 
żadnej dokumentacji, żadnego pozwolenia na budowę tylko remont chodników” 
- radny Rodzewicz – zapytał jak daleko jest sprawa chodnika przez Miłosławice ? 
- w odpowiedzi Wójt wyjaśnił, że jest w Zarządzie Dróg Wojewódzkich. Gmina podjęła 
uchwałę o dofinansowaniu na kwotę 20 tys.zł i w Zarządzie Dróg Wojewódzkich 
przeznaczono na ten rok na chodnik 100 tys.zł; 
- radny Rojewski – co będzie z chodnikiem na ul.Nowej po lewej stronie przy CPN P.Bodusa 
jadąc do mostku. Tam jest bardzo rozjechane; 
- radny Rodzewicz – zwrócił uwagę, że jest coraz mniej środków na salę gimnastyczną, coraz 
bardziej ta inwestycja nam się oddala; 
- Wójt – „te pieniądze mogą leżeć, a inne mogą nam przepadać. Decyzja należy do Rady. W 
sprawie sali toczą się rozmowy w temacie 2 rozwiązań w tym 1 w ramach Partnerstwa 
Publiczno-Prywatnego) 
- Preewodnicząca Rady – podsumowując dyskusję stwierdziła, że sala gimnastyczna jest to 
inwestycja strategiczna, natomiast powinniśmy brać te środki w zasięgu ręki. Niestety jednak 
aby z nich skorzystać trzeba  przeznaczyć udział środków własnych. 
W związku z wyczerpaniem dyskusji Przewodnicząca Rady odczytała uchwałę w sprawie 
udzielenia pomocy Powiatowi Wągrowieckiemu na „Budowę chodników przy drogach 
powiatowych”, poczym poddała ją pod głosowanie. 
Na  15 radnych, uchwała w głosowaniu została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do 
protokołu. 
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- w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2007 rok. 
Zgodnie z wyjaśnieniami Wójta Gminy i Inspektora ds. księgowości budżetowej – 
P.Małgorzaty Koprowskiej zmiany w budżecie gminy spowodowane są możliwością 
pozyskania środków z Urzędu Marszałkowskiego na realizację zadania inwestycyjnego pod 
nazwą „Położenie nowej nawierzchni asfaltowej na ul. Zacisze i Pokoju w ciągu dróg 
gminnych w miejscowości Mieścisko”. W związku z powyższym w dziale 600-Transport i 
łączność – rozdział 60016 - Drogi publiczne gminne zwiększa się o kwotę 40.000 zł paragraf 
6050-wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych. 
Z kolei dla realizacji zadań we współpracy z Powiatem  w dziale 600 – Transport i łączność w 
rozdziale 60014 – drogi publiczne powiatowe wprowadza się kwotę 56.000 zł w paragrafie 
6050 - środki na realizację zadania inwestycyjnego pod nazwą „Budowa chodników przy 
drogach powiatowych” na odcinkach przy drogach powiatowych w miejscowościach: 
- Mieścisko, ul. Kościelna, 
- Popowo Kościelne, 
- Podlesie Kościelne. 
Jednocześnie łącznie o kwotę 96.000 zł zmniejsza się rozdział 80195 – Pozostała działalność, 
paragraf 6050 – środki przeznaczone na realizacje zadania inwestycyjnego pod nazwą 
„Budowa hali sportowej z pomieszczeniami dydaktycznymi dla gimnazjum”. 
W związku z wyczerpaniem zapytań Przewodnicząca Rady odczytała uchwałę w sprawie 
zmian w budżecie Gminy na 2007 rok, którą następnie poddała pod głosowanie. Uchwała w 
głosowaniu została przyjęta jednogłośnie przy 15 głosach „za” i stanowi załącznik do 
protokołu. 
 Po podjęciu uchwał Przewodnicząca Rady zamknęła VI (nadzwyczajną) sesję Rady 
Gminy. 
Po sesji zarządzono 10-minutową przerwę aby następnie rozpocząć wspólne posiedzenie 
Komisji, którego tematem jest zaopiniowanie materiałów na VII sesję Rady Gminy. 
 
 
 
 
  Protokółowała:            Przewodniczyła sesji: 
 
 Inspektor ds. obsługi organów gminy  Przewodnicząca Rady 
 
  /Wiesława Kujawa/     /Elżbieta Kapczyńska/ 
 
 
 
 
 
 

 


